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 24.11.23תשפ"ד.   כסלו   יא    ויצא ערב שבת פר'         55-22גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

daflavi@lavi.co.il 

 

 

 ": ויצא פרשת " 

קווי ה' יחליפו כח  יאריך הכתוב בספור הזה להודיענו כי   -" וירא והנה באר בשדה והנה שם שלשה עדרי צאן רובצים עליה" '

ושלשה עדרי   ,לבדו האבן אשר היו צריכים אליה כל הרועים  ויגל  ,ףיכי הנה יעקב אבינו בא מן הדרך והוא עי   .ויראתו תתן עוז

גם בזה להם   ,ולרבותינו בבראשית רבה  . צאן אשר להם רועים רבים ושומרים כלם רובצים עליה אינם יכולים להניעה כלל

ובא בזמן שהאבן על פי הבאר    ,סוד רמז לעתיד כי נזדמן לו ככה שנכנס בדרך הבאר ולא נאספו כל העדרים רק שלשה מהם

וכל הענין המסופר כאן להודיעו שיצליח בדרך הזה ויצא ממנו זרע זוכה לרמז הזה כי הבאר ירמוז לבית    .והעדרים שומרים לה

או שירמוז כי    .שמשם היו שואבין רוח הקדש  ,מן הבאר ההוא ישקו העדריםוג' עדרי צאן עולי שלשה רגלים כי    ,המקדש

וגללו את   ,באים מלבא חמת עד נחל מצרים  ,ונאספו שמה כל העדרים  ,ודבר ה' מירושלםם,  שנמשלה למי,  מציון תצא תורה

 ". את האבן מונח לרגל הבא והשיבושמשם היו שואבין רוח הקודש  ,האבן והשקו

 רמב"ן[ ] 

 

     ת לעט מע 

 
"אחינו, כל בית ישראל, הנתונים בצרה ובשביה, המקום ירחם עליהם ויוציאם מצרה לרווחה ומאפילה לאור גדול ומשעבוד  

ערב עסקת שחרור שבויים, אנו, עם כל עם ישראל, מתפללים ומייחלים לחזרתם של החטופים הביתה, בבריאות,   –לגאולה" 

 בשלום ובביטחון בע"ה. 

 

צוות צח"י התכנס השבוע לתרגיל הפעלה במקרה של אירוע טילים באזור. התרגיל הועבר על ידי מנחה מבחוץ המתמחה  

באימון צוותי צח"י. בתרגיל נדרשנו לתת תשובות לאירוע מתגלגל, שמתחיל בכוננות ומסתיים בפגיעה. היה מעניין מאד 

 נים. ומלמד ואנו נמשיך לשפר את ההיערכות שלנו לתרחישים שו

 

בתחילת המלחמה פונו וסודרו המקלטים השונים ברחבי הקיבוץ ומאז הם גם נשארים פתוחים למקרה הצורך.   –מקלטים 

 ! םהכניס למקלטים ציוד פרטי או להשתמש בהם לצרכים שאינם צרכים ביטחונייהמלחמה עדיין לא נגמרה ולכן אין ל

 

השבוע, סוף סוף, לאחר המתנה ארוכה, התחילו להישמע רעשי הבניה של המעון החדש. בניית המעון אמורה לקחת    –בניה 

 כשנה, ובמהלכה תהיה תנועת כלי עבודה באזור. נתנאל יעקובוביץ' יפקח מטעם המועצה על הבניה. 

הפרויקט יצא לדרך. כרגע   –לאחר שתוכנית שיפוץ הרחבה והנגשתה, הוצגה לציבור ולהנהלת הקהילה  – רחבת בית הכנסת 

 אנו בשלב הזמנת החומרים ומקווים להתחיל בעבודה בתוך מספר שבועות. 

 

אנחנו עדיין מחפשים מנהלים לשני ענפים מרכזיים בקהילה: ענף המזון וענף הבגד. אנו רואים יתרונות   – ניהול בענפים 

גדולים בכך שמנהלים אלה יהיו מתוך הקיבוץ וקוראים למי שרואה את עצמו מתאים, או למי שמעוניין לעבוד בעבודת  

לפנות אלינו. יהיה מאד חבל להוציא את המשרה )והכסף( החוצה. נשמח לשמוע גם אם יש מישהו/י    –ניהול ברמת ביניים 

 ונסייע.  –שמתלבט בעניין 

 

דף השבוע

mailto:daflavi@lavi.co.il
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בקשות לתוכנית השקעות בקהילה, יש להגיש אלי בכתב,  . 2024בימים אלה אנו מתחילים לבנות את תקציב הקהילה לשנת 

 עד סוף החודש. 

 

השבת, שבת הארגון של בני עקיבא. יישר כוח לחניכי הסניף, למדריכים ולקומונרית, שלמרות המצב הצליחו לפעול ולהרים  

 (. ..במוצ"ש  יתגלהקרא שמם....)יומזל טוב לשבט החדש, שאת חודש הארגון. בהצלחה בשבת 

המבטא את מה שהיה חסר לנו בשנה האחרונה והתגלה ב"ה במלוא עוצמתו בחודש  מי ייתן ותהיו ראויים לשם זה,

 האחרון. ה' עמכם! 

 

בסיומו של עוד שבוע, אנו ממשיכים לחזק את ידי חברינו ובנינו הלוחמים, מודים לכל מי שנענה לבקשות העזרה והתמיכה  

ומסייע לנשות המילואימניקים ולמפונים ומקווים עם כל בני משפחות המגויסים, שישלימו את משימתם ויחזרו בשלום  

 ובמהרה הביתה.

 שבת שלום, 

    תמר שורק 

 

 

 

 מתקדמים בתהליך.   - ושוב בעניין ה"סימולציות" 

 ממתינות לפגישה(. כמו כן התקיים מפגש פתוח לשכבת הגמלאים.   10משפחות )ועוד כ  40עד כה נפגשו עם ניר למעלה מ 

מהתגובות ששמעתי עולה כי מפגש הסימולציה משמעותי מאד.  הוא מסייע בהבנת המודלים והמונחים השונים וכן מייצר 
בהירות ביחס לתמונה האישית ולחלופות הרלוונטית העומדות בפני משפחה )"ניר מסביר מצוין ומנגיש את ההצעות גם לי  

 שהתחלנו לדבר על שינוי אורחות חיים"(.  שאיני בקיאה בחומר", "המפגש הכי משמעותי עבורי מאז

 ?  איך זה עובד

 הבאים: לקראת מפגש הסימולציה, תקבלו מעטפה ובה דפי מידע 

 5/2023על בסיס דיווחי עבודה חודש   –תלושי שכר )גם לחברים בפנסיה(  .א
 חישוב המס הפנימי / השלמה לתק"ה, ואת היתרה העוברת לתקציב המשפחה  – דף משפחתי  .ב
   5/2023דו"ח תקציב מודל שיתופי של חודש  .ג
למידע ובמידה ותרצו בכך תעברו על  מעטפה נוספת ובה פרוט הוצאות הבריאות )בשל חסיון המידע, לא נחשפנו   .ד

 הדו"ח בפגישה( 
    שירותים וצריכה, חינוך, בריאות –המציג את ההוצאות המשוערות בשלשה מוקדים   –קובץ אקסל  .ה
 תרשים זרימה להמחשת הסדר התקציב  .ו

במהלך פגישה  של כשעה, תעברו על הנתונים ביחד עם ניר ברעם, תבררו במשותף את מקור הנתונים,  את התמונה 
 התקציבית העולה מהנתונים,  וכן מה המשמעות הכוללת שלהם.

במהלך המפגשים עלו גם הערות והוצפו טעויות בנתונים ובהגדרות. אנחנו מרכזים את הדברים, מתקנים הנדרש וככל ויהיה  
 בכך צורך, נחזור עם תשובה / התייחסות פרטנית או כללית. 

אנו ערים  ל"מצב" ולקושי האישי להתנהל כבימי שגרה. ובכל זאת, לא נראה   –פנייה חוזרת למשפחות מכל שכבות הגיל 
 לנו שנכון לעצור ההליך ואנו ממתינים לפנייה מכם.  

   התקשרו בהקדם לחן אלידין )במזכירות(, והיא תתאם עבורכם מועד לפגישה.

 במילואים מובן שהקריאה להירשם למפגש איננה מופנית למי שבן/בת זוגו  - 1הערה 
 הליך הסימולציה מיועד גם למועמדים לקליטה. – 2הערה 
 נשאלתי לגבי צירוף בן משפחה נוסף למפגש. מבחינתנו אין שום מניעה.  – 3הערה 

 בתפילה לימים של שיגרה, ובהצלחה לכוחות הביטחון העומדים על המשמר.                                                    

  צוות אורחות חיים                       
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כפי שנמסר לכולנו, משפחות יכולות מיוזמתם להיפגש עם ניר ברעם כדי להבין את מרכיב ההכנסות וההוצאות האישיות /  
 המשפחתיות, לקראת בחינת השינוי באורחות החיים.  

 )מובן שפגישה זו לא מתאימה לכולם בעת הזו בעיצומה של לחימה(. 
כיון שתהליך הסימולציה כבר התחיל, להלן הסבר על מעטפת הבריאות שנמצאת במעטפה סגורה בתוך המעטפה האישית  

 הכללית בה מצוי המידע האישי מתחומי תקציב שונים. 

 1-6.2023פי החציון הראשון של שנה זו  - במעטפת הבריאות יהיו רשומים הוצאות הבריאות על
 מה הן הוצאות הבריאות שלה.   לשקף ולתת למשפחה מושגהמידע הוא לידיעה בלבד. הנתונים נועדו 

במפגש הסימולציה, ניתן יהיה להביא את הנתונים, לשתף ולבחון עם איש מקצוע את ההתארגנות הכלכלית המשפחתית  
 בעתיד . 

 
 זיכרו שעדיין מערכת הבריאות לא תהיה מופרטת לגמרי .

 הביטוחים ימשיכו להיות ממומנים ע"י הקיבוץ )הביטוח המושלם וביטוח הפניקס(  -
₪ ליחיד (, על תרופות מרשם, תמומן. )כלומר ימומן ההפרש שמעל   ₪150 למשפחה ) 300בתרופות, הוצאה חודשית מעל  -

 חישוב חציון( . ש"ח ב 300
יהיה סבסוד על פי הכללים שהוצגו )ניתן לראות את   –מרפאת השיניים, האופטיקה, היעוץ הרגשי ותחומים נוספים  -

 הפרטים באתר לביא(  

 –במעטפה יהיו הנתונים הבאים 

 תרופות, ביקורי רופא, כללית סמייל .  – ההוצאות דרך קופ"ח  •

 הוצאות מרפאת שיניים .  •

רפואית פרטית, מכשירים שונים, טיפולים פרטיים וההחזרים בגינם -רפואה משלימה, רפואה פרא –הוצאות שונות  •
 מקופ"ח ועוד.  

 מכשירי שמיעה וביטוח המכשירים. אופטיקה, קלנועיות.  •

 המידע ימסר במעטפה נפרדת וסגורה בתוך המעטפה הכללית של בריאות.               –יעוץ מבוגרים ויעוץ ילדים  •

 הוצאות/הכנסות העובד הזר. פרטים ניתן לקבל אצל ציפי או בסימולציה.  –רווחה  -לא במעטפה 

 
 , לשאול, לבקש פירוט או/ו לקבל הסבר. מוזמן לפנותלמי שיש שאלות/השגות על הנתונים שנשלחו למשפחתו,   –בכל מקרה  

 

 בברכה ובבריאות טובה 
 ובע"ה שנשמע בשורות טובות במהרה 

 briutlavi@gmail.com                  בשם מינהלת בריאות –אריאלה ס. 
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המחסור האקוטי בידיים עובדות שמעסיק משקים רבים, מורגש אצלינו פחות. חסרונם של  – הערכות ענפי החקלאות
הפעילות השוטפת של הענפים לא נעצרה. גם חוסר התלות שלנו   , אךבשלום( )ומחכים לשובם נוכח "המגויסים" אמנם  

 אותנו מהצורך לגייס אחרים במקום אלו שנטשו.  פותרתמקשה בימים של שגרה,  הב'עובדים זרים' 

נעזרים במתנדבים מקרב אנשי לביא   –בקטיף האבוקדו, מסתייעים בקבוצות שונות כולל התיכון 'שלנו'.  ברפת  –במטע 
ובשאר הפעילויות מתגברים    העובדים הזרים נשארו לעבוד, –דוד אלירז מתגבר את הצוות. בלול   –ובעובדי שבת. בבקר 

 הקבועים. באמצעות הצוותים

 וליח' מש"א המתמרנת בין כולם   תודה והערכה לכל המנהלים, לעובדים לממלאי המקום ולמתנדבים.

מעבר לצורך בהבטחת שלומם של עובדים, הנושא המרכזי בהקשר זה הוא הבטחת   – הערכות צח"י בענפי החקלאות
'מגדל   בהמשך דו"חרציפות אספקת מים ומזון לבעלי החיים. משתדלים לוודא קיום של מלאי מינימום למזון בע"ח, מים )

 מים'( ודלקים )עבור טרקטורים וגנרטורים(.

פעילות הענף שהחלה לתפוס נפח במהלך חודשי הקיץ, נעצרה לחלוטין עם פרוץ המלחמה. מנצלים   –  'זה לביא' – תיירות
אתר אינטרנט, פיתוח תוכניות וכו'. צמצמנו עלויות כ"א השוטפות )דוד עבר לבקר(  – הזמן לקדם טיפול בתשתיות לעתיד 

 וגם כאן מחכים ליום שאחרי. 

 פגעה גם בפעילות 'סבתא יהודית'  שמהווה אחד ממוקדי פעילות שמציעה 'זה לביא' לאורחיה.   פעילות 'זה לביא'עצירת 

באזור המפטמה. ההכשרה נעשית ע"י  חקלאי,  שלשימודונם   100כ  תמתקרבים לסיום  הכשר  – הכשרת שטח חקלאי
( מוצאים אל מחוץ לחלקה, ובסוף  1982ובמימון הקק"ל. כמויות מרשימות של סלעים ואבנים )וגם שרידי קטיושה מ 

 התהליך תועבר החלקה לשימוש הגד"ש. 

ההכשרה הנ"ל היא שלב ראשון בהליך שבמסגרתו נצטרך להסדיר מול רשויות שונות את פעילות המפטמה. ההסדרה 
 לאזור זה את פעילות הבקר מהסככות בתוך שטח הקיבוץ.  ולהעבירהקיימות במפטמה תאפשר להרחיב הסככות  

בע"ה  שכונת מגורים חדשה שתיבנה   לטובת  מהאזור הנוכחי, הפעילות החקלאיתאת בקצה ההליך ניצבת המטרה לפנות 
 ביום מן הימים )תלוי קליטה( באזור הבקר / לולים ישנים.

מנהלי ענפים ואי הוודאות   תבימים של שגרה היינו כבר בעיצומו של התהליך. היעדרו –  2024ותוכניות עבודה   2023סיכום 
)על פניו תמונה כלכלית טובה( ובבניית   2023חודשים ראשונים  9הכללית, מקשים כמובן. עוסקים בסיכום תמחירי של  

 .  2024תוכנית עבודה 

התוצאות העולות מהם  . )ותודה לעובדי הנהלת החשבונות( "2022 מאזן / כספייםהדוחות הבימים אלו הסתיימה הכנת "
.  מזכיר כי עפ"י ההתנהלות מכך  דומות ואף יותר נשיג תוצאות שנים הבאותבבע"ה ש םומייחלי מצוינות. מתפללים  

 מהרווח המאזני עובר לשימוש הקהילה.   50%המוסכמת,  

 באחת האסיפות הקרובות. ע"י ברית פיקוח הדוחות אמורים להיות מוצגים 

 תשתיות משקיות 

,  שנה 70חרום למצב של הפסקת אספקה ע"י חברת מקורות. המגדל שנבנה אי אז לפני  משמש בעיקר כמאגר – מגדל המים
 במצב פיזי לא טוב ורשויות שונות דורשות מאיתנו לפעול מיידית להסדרתו או להשבית אותו. מצוי 

בני אדם יש פתרונות   עבור צרכיבעיקר לבע"ח ) בחרום  מים צורך להבטיח אספקהל  שייתנו מענהבחנו חלופות שונות 
מתוקצב  –מאד  הגבוההשיקום )על אף עלות   החלופה המועדפת א  יפשוטים יותר(. נראה ששיקום המגדל הקיים ה

 ( 2023בהשקעות  

לכל   האמורה להתחברנפרוס רשת סיבים אנחנו בעיצומו של מכרז לאיתור חברה שבאמצעותה  – סיבים אופטייםרשת 
 נוספים.  םשירותידירה בלביא. הרשת החדשה תשפר מאד את איכות ומהירות האינטרנט בלביא, ופותחת פתח לקבלת 

 לימים טובים ובטוחים בתקוה
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